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Yttrande 
 
Kommunfullmäktige  

  
 
Yttrande över motion av Tony Rahm (M) och Helena Grahn (M) 
om medlemskap i Energikontor Syd 
STK-2023-1608  
 
Miljönämnden har beslutat att lämna följande yttrande: 

 
Sammanfattning 
Miljönämnden är positiv till motionen och bedömer att Malmö stad behöver vara medlem i 
Energikontor Syd. Miljönämnden anser att det kommer bli alltmer viktigt att samverka 
regionalt, framför allt utifrån den utredning som Energimyndigheten lagt fram till regeringen 
som innebär förändringar för energi- och klimatrådgivningen på ett lokalt, regionalt och 
nationellt plan. Miljönämnden föreslår därför kommunfullmäktige att bifalla motionen. 
 
 
Yttrande 
Miljönämnden bedömer att det blir alltmer viktigt att samverka kring regionens utmaningar 
och möjligheter utifrån de förutsättningar som råder i elprisområde fyra. Miljönämnden 
bedömer att det kommer att bli ännu mer viktigt att Malmö, tillsammans med andra 
kommuner, förbereder sig för följderna av den utredning som Energimyndigheten lagt fram 
till regeringen om att utveckla den kommunala energi- och klimatrådgivningen. Malmö stad 
behöver vara med i dialogen med andra kommuner för att tillämpa kommande beslut, 
särskilt då stödfunktionen regionala utvecklingsledare föreslås försvinna, vilka tidigare haft rollen 
att samordna det regionala arbetet. Malmö stad behöver samarbeta på den lokala, regionala 
och nationella nivån, vilket Energikontor Syd möjliggör. 
 
Miljönämnden anser att den ramförstärkning som tilldelats miljönämnden i budget 2025 nu 
möjliggör finansiering av medlemskapet i Energikontor Syd. 

 
 

Ordförande 

 

 Sofia Hedén 

Sekreterare 

 

 Emelie Andersson 
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